
Westergracht inspraak 
 
 
Ik heb de vorige week gepleit voor het bespreken van de Westergracht in de commissie. Mijn dank 
dat dit mogelijk is gemaakt. 
 
Mijn verzoek is te kiezen voor een compromis met boombehoud bomen 14 tm 27 en daarlangs een 
tegelfietspad met worteldoek.  
 

 Haarlemse Bomenwachters willen boombehoud  

 Comité Westergracht willen boombehoud en een beton fiets 

 Fietsersbond wil geasfalteerd fietspad,  

 Bewoners zuidzijde willen de oude populieren kappen, veilige bomen en geen fietspad op de 
parallelweg   

 Ambtenaren willen en alle bomen kappen en hele fietspad asfalteren  
 
Bij een compromis krijgt iedereen een beetje gelijk en kan de wethouder haar GroenLinkse identiteit 
gedeeltelijk waarmaken met : 

 een groene omgeving,  

 een fietsvriendelijke stad, 

 uitvoering CO2 beleid  

 uitvoering duurzaamheids beleid door behoud van datgene wat nog goed en nog een tijdje 
mee kan gaan. 

Ik gaf vorige week al aan dat de bomen op de Vlaamseweg 86 jaar oud zijn en nu risico bomen zijn 
die jaarlijks moeten worden gecontroleerd en onderhouden. Bij de veiligheidscontrole in oktober  
bleek al dat ze valgevaarlijk waren. Ze zijn nu vrijdag voor de storm van dit weekend plotseling 
gekapt en bleken al zwaar aangetast te zijn. 
Goede controle en deskundig onderhoud is ook op de Westergracht noodzakelijk. Werkzaamheden  
die jaarlijks worden uitgevoerd door een gecertificeerde boomdeskundige om het beter dan nu te 
doen. 
 
Verder verzoek ik u te kiezen voor een diversiteit aan bomen zodat de toekomstige generaties niet 
weer bomen moeten kappen omdat het zo donker wordt op de Westergracht en/of last hebben van 
de ziekten en plagen die in eiken voorkomen.  
 
Met vroegtijdig overleg en luisteren naar anderen had dit compromis bereikt kunnen worden.  

 Nu leidt het tot uitstel in de uitvoering ,  

 wrevel bij de belanghebbenden in en extern,  

 hogere kosten door te vroeg inschakelen van externe uitvoeringsdeskundigen en  

 op het laatst juridische kosten voor een raad van State procedure.   
Ook merkt u  dat de eigen commissie niet deskundig is om zelfstandig de inhoud te onderzoeken. Ze 
gaan uit van de aangeleverde gegevens en beoordelen de procedure. 
 
SAMEN DOEN conform het collegeprogramma is veel beter! 
Het gaat nu al jaren zo dat ambtenaren de afweging van strijdig beleid zelf bepalen. Het kan 
voorkomen worden door PROJECTMATIG TE WERKEN en in de definitiefase een PRORGAMMA VAN 
EISEN EN WENSEN met alle interne en externe belanghebbenden op te stellen.   
 
Zo’n PRORGAMMA VAN EISEN EN WENSEN dient u in de commissie vast te stellen zodat het strijdige 
beleid maatschappelijk kan worden afgewogen.  
 


